
Yrkande S, MP, V 

Exploateringsnämnden  

24-06-17 

Ärende 25 

 

 

 

 

Yrkande angående ändrade förutsättningar av markanvisning avseende bostäder inom 
Lagerströmsplatsen inom Lagerströmsplatsen inom stadsdelen Gårda 

 

Eftersom marknadsförhållandena förändrats till det bättre och att det finns tydliga indikationer 
att ytterligare förbättringar kommer att ske till hösten, anser vi att det finns skäl att återuppta 
förhandlingen med berörda parter. Målsättningen ska vara att komma så nära den 
ursprungliga markanvisningen som möjligt givet de förändrade förutsättningarna.  

 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

 

Att återremittera ärendet och ge förvaltningsdirektören i uppdrag att återuppta förhandlingen 
med berörda parter enligt ovan.  

 

 


